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Szanowny Panie Prezydencie 

  
Podczas przebudowy al 29 Listopada zostało posadzonych bardzo dużo nowych drzew. 
Niestety wiele z nich nie wytrzymało warunków zimowych i uschło. Dlatego zwraca się z 
uprzejmą prośbą o udzielenie informacji: 

1. Czy miasto na bieżąco monitoruje i sprawdza stan nasadzeń zastępczych realizowanych 
na terenie Gminy Miejskiej Kraków? 

2. Dlaczego uschnięte drzewa nie są wymieniane na bieżąco? 
3. Kiedy zostaną wymienione drzewa przy ul. Chlebowej i ul. Macieja Miechowity (drzewo 

jest uschnięte od zeszłego roku)? 
4. Czy wszystkie drzewa które się nie przyjęły są wymieniane na podstawie gwarancji czy 

np. opóźnienie jego wymiany skutkuje dodatkowymi kosztami po stronie gminy? 
5. Czy w przypadku wymiany drzewa w ramach gwarancji czas nowej (gwarancji) liczy się 

od nowa? 
 
 
 

 

Z poważaniem 

Piotr Moskała 

Radny Miasta Krakowa 


